



Referat fælles udvalgs møde den 23. februar 2025 på Fjeldsted Skovkro

**Til stede:** Anne-Mette, Lene, Lisbeth, Thomas, Gitte, Allan S, Pia, Ole, Ann, Kiki og Michelle

**Referent:** Lisbeth

Dagsorden	Referat
<p>1. Status fra udvalg</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Udstillingsudvalg</li></ul>	<p>Tilmelding er blevet bedre, men vi har stadig et problem i forhold til at der er mellem 130-170 tilmeldinger, vi kan ikke vide det på forhånd, vi kører med hal til 3 ringe indtil 5 uger før og 2 dommere.</p> <p>Selve udvalget – vi mangler som altid opstillingsansvarlig, vi har på Fyn, men mangler Sjælland og Jylland. Vi har gode hjælpere på Fyn og Jylland men vi mangler som regel på Sjælland.</p> <p>Måske lidt mere konkrete udmeldinger om hvad der skal laves, hjælper gruppe kan være en mulighed.</p> <p>Bis pokaler er indkøbt hos Renata Woodwork.</p> <p>Babyer og hvalpe var der indkøbt rosetter, så der skal klippes og klistres. Der er lavet en "hæderspræmie" bånd som kan gives.</p> <p>Fotos fra Brørup, de er lagt på facebook, men mangler på serveren, årets hunde og guldhunde mangler.</p>
<ul style="list-style-type: none"><li>- Mentalbeskrivelsesudvalg</li></ul>	<p>Er efterhånden ved at være hvilende udvalg, der sker ikke noget. Der blev lagt op til for 2 år siden at udvalget gerne ville kontaktes hvis der ønskes en beskrivelse, fordi det blev mere udefrakommende hunde som der blev brugt tid på. Der har været en enkelt beskrivelse.</p> <p>Det er svært at lave et arrangement, der løber rundt eller giver et overskud.</p> <p>Der mangler stadig hjælpere såfremt der skal laves et arrangement. Der er ikke krav om ønskeprofil for nogen racer.</p> <p>Måske skal der være en fast dag om året, som gennemføres uanset antal deltagere.</p> <p>Nyhedsbrev – en tanke.</p> <p>Der er kommet noget mere ro på. Der har været en arbejdsgruppe omkring hjemmesiden.</p> <p>Der er ikke nogen blad ansvarlig, og dermed er bladet hvilende nu.</p>



<p>- Medieudvalg</p> <p>- Rallyudvalg</p> <p>- Sporudvalg</p>	<p>I praksis er hjemmesiden oppe at køre og der er kun få racer, der rent faktisk bruger deres racesider. Der har været forespørgsler fra racerepræsentanter, omkring undervisning af hjemmesiden. Der er racerepræsentantskabs møde den 18. maj 2025 på Fjeldsted Skovkro. Der er udgivet en vejledning som er sendt ud til alle udvalgene, og alle udvalg har fået minimum et login til hjemmesiden.</p> <p>Har man brug for support kan webmaster kontaktes, således at der er hjælp at hente. Hav gerne råtekster klar således at det er nemmere at supportere.</p> <p>Nyhedsbreve, skal der være et fast interval eller ikke hvordan skal det foregå – det tages med på bestyrelsesmøde, måske skal der søges en person, som tilknyttes medieudvalget, i forhold til at strømline det.</p> <p>Det kører næsten som det plejer, der blev holdt en prøve mindre i 2024, Pernille er kommet med i udvalget og rally guldhund er kommet til.</p> <p>I 2024 blev der holdt en DM kvalificerende prøve og det har vi så også her i 2025.</p> <p>Der er omkring 40 deltagere på Sjællandsprøven, det er for alle racer. Ringsted prøven fastholdes kun for klubbens racer, det vil være Brian, der er dommer på prøven.</p> <p>Der vil stadig være drop in på Ringsted udstillingen om søndagen.</p> <p>Der er kun Ann i sporudvalget, og der ønskes gerne flere medlemmer og hjælpere. Der er en sporprøve 30. marts på Sjælland, det er også svært at finde dommere og skov.</p> <p>Har uofficielt samarbejde med andre klubber, så man kan hjælpe hinanden.</p> <p>Der arrangeres en spordag den 21. juni 2025.</p> <p>Fra 2026 skal prøveleder være godkendt på et DKK eller Specialklub kursus.</p> <p>DKK afholder et prøveleder og stifinder kursus.</p>
<p>2. Økonomi</p>	<p>Klubbens regnskab blev fremlagt og kort gennemgået.</p> <p>Der er taget økonomisk ansvar hele vejen rundt.</p>



	<p>Kan vi blive bedre, ja... der arbejdes videre på det, men vi er stadig en non-profit organisation og skal ikke genere et overskud, men vi kan heller ikke fortsætte med underskud foruden forbrug af arv.</p>
3. Opfølgning på sidste års tiltag	<ul style="list-style-type: none"><li>- Bonusordning, vi har talt om det i bestyrelsen og vi synes det vil være administrativt tungt.</li><li>- Udvalg/ hvad kan klubben tilbyde vores medlemmer</li></ul> <p>Generel snak om julefrokost/frokost på generalforsamling/bonusordning/Klubchampion/Spørgeundersøgelse, ringtræning før udstilling, racespecifikke aktiviteter.</p> <p>Kunne man have stande på udstillingerne, med andre aktiviteter.</p> <p>Kunne man flytte julefrokosten til en anden udstilling, så det bliver en sommerfest i stedet for.</p> <p>Fælles aktiviteter, holder en medlemsfest / medlemskomsammen.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Facebook hjælpergruppe, den er lavet, men ikke udbredt endnu, hvordan skal den bruges, hvem skal bruge den, hvordan skal den udbredes.</li><li>- Foredrag, vi taler om det hver eneste gang, men der sker ikke rigtig noget på det, for der mangler nogen der vil gribe teten, frivilligheden har svære vilkår.</li></ul> <p>Forventning til bestyrelsen</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- At bestyrelsen prikker til relevante udvalg hvis der er tale om bredere aktiviteter.</li><li>- Opdrættere – hvalpekøbere</li><li>- Se muligheder i stedet for begrænsninger</li></ul> <p>Aktivitetsudvalg</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Arrangere fællesskabsaktiviteter, som kan have en bred tilslutning på tværs af racer.</li></ul> <p>Fx foredrag, gåture, kurser, intro til nosework</p>



<p>4. åbent dialogforum</p>	<p>Formandsberetning input fra udvalgene</p> <p>Bestyrelse i informationen på årsvinder udstillingen</p> <p>Byt rundt på rækkefølgen, start med Guldhunde og årsvindere. Start udstillingen bagefter.</p> <p>Baby/hvalpe priser, billigere eller ej</p> <p>Priser fra DKK bedes sendt til alle udvalgene, så kontakt bedes videresende eller formanden sender til alle.</p> <p>Kan der laves flere dommerseminarer</p>
-----------------------------	--